
Referat af konstituerende bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 08-
03-2023   

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Malou, Anja, Camilla, Pia 

Fraværende:  

Dagsorden  

1. Referent  

2. Konstituering af bestyrelsen 

3. Næste møde og øvrige datoer   

4. Økonomi  

5. Projekter  

6. Kalender, ansvarlige  

7. Arbejdsdage  

8. Regelsæt  

9. Eventuelt  

 

Ad. 1. Valg af referent  

Malou blev valgt som referent  

 

Ad. 2. Konstituering  

Bestyrelsen består af 6 personer, og alt er efter vedtægterne.  

Valg af Næstformand: Malou blev valgt.  

 

Formand – Anne-Marie Ørkild  

Centerudvalgsformand: Pia Kielstrup  

Elevskoleformand: Mette Benzon  

Aktivitetsformand: Malou Skovgaard  

Kasserer: Camilla Sandstrøm 

Staldformand: Anja Olsen 

 

Ad. 3. Næste møde og øvrige datoer 

• Bestyrelsesmøde: 12. april kl. 19.30-21.30  

• Staldmøde: d. 26. marts kl. 16-17  



• Arbejdsdage: 15. – og 16. april kl. 9-14 

 

Ad. 4. Økonomi  

Banksaldo pr. 28/2-2023: 268.051 kr.  

Beholdning pr. 28/2-2023: 39.352 kr.  

 

Vi ligger på et overskud, som blandt andet skyldes kontingenter for 2023 samt vores tilskud fra 

Roskilde Kommune.  

Generelt er det blevet dyrere at drive vores sted, især driftsomkostninger til elevskolen (strøelse, 

foder, strå mm.). Derudover er vores regninger til el, vand og varme steget markant hvis vi 

sammenligner med de forgangne år. Bestyrelsen følger nøje regnskabet måned for måned.  

 

Ad. 5. Projekter  

Bestyrelsen er i gang med at søge forskellige puljer hos Roskilde Kommune til fremtidige 

projekter. Udover nyt ridehus, hvor vi allerede er på lokalplanen, er det et stort ønske at få 

etableret nye hegn, på de folde som fortsat ikke er rørt ved. Der er indhentet tilbud fra PODA.  

 

Derudover har vi følgende projekter:  

• Vandingsanlæg til øverste bane – der er ikke lavet noget tilbud endnu. Centerudvalget 

indhenter dette.  

• Lydanlæg til stævner mm. Pia har lavet et par forskellige prisoverslag på kabler osv. Der 

laves en ansøgning til DIF / DGIs foreningspulje.  

• Tag i ridehuset. Der er flere steder, hvor tagpladerne er gået i stykker. Den sættes på hold 

indtil vi finder ud af, hvordan vi kan komme af med kraverne, som er i skyld i disse huller.   

• Der søges penge til ny beklædning til løsdriften.  

 

Små løbende reparationer/vedligehold:  

• Banerne – almindeligt vedligehold.  

• Parkeringspladsen – almindeligt vedligehold (huller som skal lappes mm.)  

• Folde og gangarealer – almindeligt vedligehold.  

• Værktøjspakken skal gås igennem – Anja er på denne.  

 



Ad. 6. Kalender, ansvarlige 

Fremover vil vi forsøge at lægge alle aktiviteter ud i vores fælles kalender på Klubmodul, så alle 

kan se hvad der foregår i klubben. I marts er der f.eks. repræsentantskabsmøder i distriktet og 

RIU, som vi deltager i. Derudover vil alle vores egne aktiviteter også skrives ind.  

 

7. Arbejdsdage  

Første arbejdsweekend er d. 15. og 16. april fra 9-14 med efterfølgende frokost. Pia og Mette er i 

gang med at danne et overblik over, hvilke arbejdsopgaver der skal prioriteres.  

 

8. Regelsæt  

Bestyrelsen har udarbejdet et nyt regelsæt for klubben – de sidste detaljer blev gennemgået på 

mødet. Aldersgrænsen for hvornår man må ride og longere alene tages med som et punkt til næste 

staldmøde.  

 

9. Eventuelt  

• Husk at staldmøderne er obligatoriske – hvis man ikke har mulighed for at deltage, skal 

man sende en repræsentant.  

•   


